
Zapisnik 
 
sa 14. sednice Upravnog odbora VKS održane 1. jula 2008. godine u Sali za sastanke 
Veterinarske komore Srbije, početkom u 11 časova. 
Prisutni:  
Radoš Railić, predsednik UO 
Nestor Babin, potpredsednik 
Članovi: Grgo Tikvicki, Saša Stokić, Jelica Uzelac i Branka Vidić. 
Sastanku nije prisustvovao Nenad Milojković i predstavnik Nadzornog odbora. 
Sastanku su prisustvovali predsednik VKS Zoran Rašić i sekretar Komore Jadranka 
Tijanić.  
 
Pre početka sednice predsednik Komore Z.Rašić obavestio je prisutne da direktor Uprave 
ne može doći na sastanak jer je sazvan vanredni sastanak Kolegijuma Ministarstva u vezi 
Predloga Zakona o ministarstvima kojim je predviđeno ukidanje Uprave za veterinarstvo, 
kao i ostalih Uprava u sklopu Ministarstva poljoprivrede. Zbog toga je predložio da se u 
dnevnom redu pod tačkom 2. razmatra „Informacija o predlogu Zakona o 
ministarstvima“. 
Predlog je jednoglasno prihvaćen i sednica se odvijala prema sledećem Dnevnom redu: 
: 

1. Usvajanje zapisnika sa sednice Upravnog odbora od 06.06. 2008. godine; 
2. Informacija o predlogu Zakona o ministarstvim; 
3. Predlozi za „Programirano usavršavanje VKS“; 
4. Predlog Pravilnika i Protokola o stručnom nadzoru VKS; 
5. Razno. 
 

Ad. 1. Zapisnik sa sednice Upravnog odbora VKS od 06.06.2008. godine prihvaćen je 
jednoglasno. 
 
Ad.2. Izrazivši žaljenje zbog nemogućnosti prisustva Direktora Uprave da učestvuje u 
radu sednice Upravnog odbora VKS, jer je sednica planirana prema njegovom slobodnom 
vremenu, predsednik Komore informisao je UO o sledu događaja oko Predloga Zakona o 
Ministarstvima. Na sajtu Vlade pojavio se 27.06. uveče predlog Zakona o ministarstvima 
koji između ostalog predviđa ukidanje svih Uprava u sklopu Ministarstva poljoprivrede, 
pa tako i Uprave za veterinarstvo. Informaciju o ovakvom predlogu nije imao ni Direktor 
Uprave, a ni Ministar. Zajedničkom akcijom Uprava i Komora su 30.juna uputili predlog 
amandmana koji su predvideli da se briše tačka 2. u članu 46. stav 1, i stav 1. u čl. 47.   
Obrazloženje ovih amandmana prosleđeno je Narodnoj skupštini RS, predsedniku 
Skupštine, predsedniku Odbora za poljoprivredu, Ministru poljoprivrede i Kancelariji za 
pridruživanje EU. Na osnovu svih konsultacija treba se nadati da će ovi amandmani biti 
prihvaćeni. 
U raspravi po ovoj tačci članovi Upravnog odbora odobrili su aktivnost i stav Komore po 
ovom pitanju i izrazili žaljenje što ni ovog puta, bez obzira na opravdanost razloga na 
sednicu nije došao Direktor Uprave, jer postoji čitav niz pitanja i problema na koji se 
traži odgovor od Uprave.  



Upravni odbor je zaključio da komunikacija između Uprave i Komore mora biti mnogo 
bolja, intenzivnija i zbog toga se traži zajednički sastanak na kome bi se insistiralo na 
poštovanju zakonitosti, izmenama pravilnika, uključivanju u probleme privatizacije 
veterinarske službe, rešavanju problema sa prometom životinja, saradnji kod donošenja 
pravilnika i uredbi, rešavanju problema inspekcije, uključivanju Komore kod planiranja 
budžeta za 2009. godinu.  
Posebno je istaknuta potreba da Komora pre potpisivanja pojedinačnih ugovora za 
sprovođenje Programa mera dogovori opšte uslove i način plaćanja. 
Zaključeno je da kad se formira Vlada jedan od prvih zadataka Komore bude predlog 
Ministarstvu finansija za ukidanje PDV na poslove iz Programa mera, ali isto tako, da se 
ponovno traži ukidanje PDV-a na veterinarske usluge. 
Imajući u vidu svu ozbiljnost položaja veterinarske struke, Upravni odbor je zaključio (5 
glasova „za“, 1 „protiv“) da u koliko ne dođe do nekog ozbiljnijeg pomaka u valorizaciji 
rada veterinara, treba razmisliti o nekoj vrsti „obustave rada“ makar i na 8 sati, kako bi se 
skrenukla pažnja na probleme u veterinarskoj struci. 
 
Ad. 3. Upravni odbor zamenio je redosled tačaka 3 i 4. Dnevnog reda zbog opravdanog 
kašnjenja predsednika Stručnog odbora i pod tačkom 3. razmatrao Predlog Pravilnika o 
strukovnom nadzoru.  
Nakon diskusije većinom glasova usvojene su sledeće izmene: 
 
Naslov Pravilnika: „Pravilnik o strukovnom nadzoru“. 
Čl. 1. glasi: Ovim Pravilnikom reguliše se rad Komisije za strukovni nadzor Veterinarske 
komore Srbije. 
Čl. 7. Brišu se tačke 2 i 3. 
Čl. 10. Dodaje se kao treča reč u rečenici „vanredna“ i član glasi: Zahtev za vanrednu 
kontrolu subjekta može pokrenuti Predsednik VKS, Upravni odbor VKS, Predsednik 
Regionalnog odbora i svaki član VKS preko svog Regionalnog odbora. 
Čl. 12. Menja se i glasi: Kontrola se obavlja po unapred propisanom Protokolu, koji je 
sastavni deo ovog Pravilnika. 
Čl. 13. se dopunjuje i glasi: Protokol se sastavlja u tri primerka, jedan primerak ostavlja 
se subjektu kod koga je obavljena kontrola, drugi arhivi Komore, a treči primerak 
zadržava Komisija. 
U raspravci o sadržaju Protokola Komisije za strukovni nadzor Upravni odbor se složio 
da osnovni predmet nadzora ove Komisije treba da bude: oprema, objekat, zaposleni, 
dokumentacija i primena normativnih akata Komore. 
Zaključeno je da ovako promenjen Pravilnik, zajedno sa predlogom Protokola, treba 
pripremiti za sledeću sednicu Upravnog odbora za usvajanje. 
 
Ad. 4. Nakon što je Upravnom odboru ponudio listu potencijalnih predavača za 
„Programirano usavršavanje VKS“ (koja je sastavni deo originala zapisnika) predsednik 
Stručnog odbora prof. Trailović je rekao da je svaki od predloženih spreman da obradi 2 
do 4 teme. U koliko ima predloga za neke druge predavače spreman je da ih kontaktira i 
uključi u ovaj progra. 
Dogovoreno je da se u toku naredne nedelje dostavi lista potencijalnih tema koja će se 
proslediti regionalnim odborima i predložiti im da odaberu za jesenji ciklus 2 do tri teme 



koje bi želeli da slušaju. Zaključeno je da je važno da se sa ovim procesom započne. 
Uvidom u ponuđenu listu UO je zaključio da nedostaju teme namenjene veterinarskim 
inspektorima, pa je član UO Jelica Uzelac preuzela na sebe obavezu da u Upravi obavi 
potrebne konsultacije. Takođe bi trebalo kontaktirati Institut za higijenu mesa i Centar za 
kontrolu namirnica koji bi mogli ponuditi teme ili programe iz svoje oblasti. Kod izrade 
kalendara ovih programa potrebno je razraditi satnicu i teme tako da se pored tematskog 
predavanja omogući uključivanje praktičara sa tog terena bilo samostalnim radom ili u 
saradnji sa predavačem, kao i da se predvidi vreme i predavač za jednu temu koja je u 
tom trenutku aktuelna. Predsednik UO i sekretar preuzeli su obavezu da u dogovoru sa 
predsednikom Stručnog odbora razrade ovaj Program. 
 
Ad. 5. Upravni odbor doneo je odluku da se za potrebe Stručne službe nabavi klima 
uređaj u računovodstvu Komore. 
  
Sednica je završena u 13,30 časova. 
 
Zapisnik vodila      Zapisnik overava 
Jadranka Tijanić, dr. vet.     Radoš Railić,dr. vet. 
Sekretar VKS       Predsednik Upravnog odbora 
 
 
 


